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Protokół Nr X/24 
z sesji Rady Powiatu Drawskiego  

VII kadencji 
odbytej w dniu 19 grudnia 2024 r. 

w sali narad Starostwa Powiatowego w Drawsku Pom. 
 
 
 

Punkt 1 (czas 0:00-3:36) 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu rozpoczęła sesję o godzinie 09:01 i przywitała 
serdecznie Panie i Panów Radnych, Panów Starostę i Wicestarostę oraz Zarząd Powiatu, 
Skarbnika, kierowników jednostek, naczelników oraz wszystkich gości zaproszonych 
przybyłych na sesję oraz osoby oglądające transmisję online. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że na podstawie art. 15 ust. 1a 
ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie powiatowym obrady sesji Rady Powiatu 
Drawskiego będą transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz 
i dźwięk. Nagranie obrad będzie udostępnione w Biuletynie Informacji Publicznej 
Powiatu Drawskiego oraz na stronie internetowej powiatu. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu na podstawie listy obecności stwierdziła, że w sesji 
uczestniczy 15 Radnych, tym samym Rada Powiatu jest umocowana do podjęcia 
prawomocnych uchwał. 
 
Stan ogólny Rady wynosi 17 Radnych. Nieobecni Radni: Radny Karol Korczyński, 
Radny Waldemar Włodarczyk. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z § 18 ust. 2 Statutu 
Powiatu Drawskiego Radni proszeni są o odnotowanie na liście obecności godziny 
opuszczenia sali obrad i powrotu w trakcie posiedzenia. 
 
Treść listy obecności Radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
 
 

Punkt 2 (czas -) 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do ustalenia 
porządku obrad X sesji Rady Powiatu Drawskiego. 
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Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni otrzymali porządek obrad. 
 
Treść porządku obrad stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych chciałby wnieść zmiany 
do porządku obrad sesji? 
 

Nikt z Radnych nie wniósł zmian. 
 
 

Punkt 3 (czas 3:37-5:34) 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do kolejnego 
punktu porządku obrad, jakim jest przyjęcie protokołu z IX sesji Rady Powiatu 
Drawskiego odbytej w dniu 22.11.2024 r.  
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do przyjęcia 
protokołu z IX sesji Rady Powiatu Drawskiego z dnia 22.11.2024 r.  
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że protokół wyłożony był do 
wglądu w Biurze Rady Powiatu i spytała, czy Radni mają pytania do protokołu  
z IX sesji Rady Powiatu Drawskiego z dnia 22.11.2024 r. 

 
Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do głosowania 

nad przyjęciem protokołu z IX sesji Rady Powiatu Drawskiego z dnia 22.11.2024 r. 
 
Rada Powiatu w obecności 15 Radnych: 
15 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i  
  0 głosach „wstrzymującym się” 
przyjęła protokół z IX sesji Rady Powiatu Drawskiego odbytej w dniu 22.11.2024 r.  
  
Treść listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
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Punkt 4 (czas 5:35-6:59) 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni zgodnie z porządkiem 
obrad przystąpią do kolejnego punktu, jakim jest sprawozdanie Starosty z prac Zarządu 
Powiatu w okresie między sesjami. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Pana Starostę  
J. Kozłowskiego. 
 

Głos zabrał Pan Starosta J. Kozłowski, który powiedział, że każdy z Radnych 
otrzymał sprawozdanie z prac Zarządu między sesjami. Jeżeli są pytania to bardzo 
proszę.  
 
Treść złożonego sprawozdania stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych ma pytania do Pana 
Starosty? 
 

Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał.  
 
 

Punkt 5 (czas 7:00-19:22) 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z porządkiem obrad 
Radni przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim są interpelacje, wnioski 
i zapytania Radnych. 

 
Głos zabrał Radny Pan M. Chojnacki, który złożył dwie interpelacje. Pierwsza 

dotyczyła wykonania miejsca parkingowego dla osób niepełnosprawnych przy 
laboratorium na terenie Szpitala Powiatowego w Drawsku Pom. Druga dotyczyła 
zwrócenia się z prośbą do Powiatowego Komendanta Policji w Drawsku Pom.  
o prewencyjną kontrolę na ul. Złocienieckiej w Drawsku Pom., z dużym 
uwzględnieniem przejścia dla pieszych obok Liceum. 

 
Treść złożonych interpelacji stanowią załączniki nr 5, 6 do protokołu.  
 
Pan Radny Waldemar Włodarczyk – przybycie na Salę o godz. 9:11 (czas 10:30) 
Stan Rady Powiatu wynosi 16 Radnych. 
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Głos zabrał Radny Pan W. Włodarczyk, który złożył 2 interpelacje oraz jeden 
wniosek. W pierwszej interpelacji odniósł się do odpowiedzi na swoją interpelację 
złożoną w maju w sprawie wynagrodzenia, którego domagał się wykonawca za 
dodatkowe roboty – ul. Seminaryjna i ZS przy ul. Złocienieckiej, prosząc o udzielenie 
informacji o sposobie rozwiązania sprawy. Pan Radny złożył również wniosek 
dotyczący rozpatrzenia z nowym budżetem na 2025 r. możliwości prowadzenia 
programu rozszerzonego w podziale na grupy w przedmiotach w klasach czwartych  
w naszych zespołach szkół. Druga złożona interpelacja dotyczyła sposobu rozliczania 
godzin ponadwymiarowych w zespołach szkół powiatu drawskiego. 

 
Treść złożonych interpelacji stanowią załączniki nr 7, 9 do protokołu.  
Treść złożonego wniosku stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
 

Głos zabrała Radna Pani G. Polak, która złożyła serdeczne podziękowanie Radnemu 
Stanisławowi Cybuli, Staroście Jackowi Kozłowskiemu wraz z Zarządem dotyczące 
przebudowy drogi Łysinin – Ostroróg w gm. Czaplinek. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy jeszcze ktoś z Radnych chciałby złożyć 

interpelacje, wnioski lub zapytania?  
 
Nikt z Radnych więcej interpelacji, wniosków i zapytań nie zgłaszał. 

 
 

Punkt 6 (czas 19:23-19:38) 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni zgodnie z porządkiem 
obrad przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim jest trybuna obywatelska. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś w trybunie chciałby zabrać głos? 
 
Nikt z zebranych nie zabrał głosu. 

 
 

Punkt 7 (czas 19:39-37:52) 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni zgodnie z porządkiem 
obrad przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim są sprawozdania  
z działalności Komisji Rady Powiatu Drawskiego w okresie między sesjami.  
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Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Panią  
G. Polak – Przewodniczącą Komisji Budżetu, Gospodarki i Spraw Społeczno- 
Publicznych o przedstawienie sprawozdania z działalności w okresie między sesjami. 
 

Głos zabrała Pani G. Polak – Przewodnicząca Komisji Budżetu, Gospodarki i Spraw 
Społeczno- Publicznych, która powiedziała, że Komisja obradowała na dwóch 
posiedzeniach wyjazdowych, tj. 27.11.2024 r., 04.12.2024 r. oraz na dwóch 
posiedzeniach wspólnych z Komisją Rewizyjną, tj. 13.12.2024 r., 18.12.2024 r.  
i przedstawiła omawiane na tych posiedzeniach sprawy. – czas wypowiedzi 20:00-
36:50 
 
Treść omówionego sprawozdania stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 
 
Pan Radny Piotr Płażalski – opuszczenie na Sali 9:22 (czas 21:20) 
 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Panią G. Buczek 
Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej o przedstawienie sprawozdania z działalności 
Komisji w okresie między sesjami.  
 

Głos zabrała Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – Pani G. Buczek, która 
powiedziała, że Komisja obradowała na dwóch posiedzeniach wspólnych, tak jak 
przedstawiła Pani Radna G. Polak – Przewodnicząca Komisji Budżetu, Gospodarki  
i Spraw Społeczno-Publicznych.  

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Przewodniczącego 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – Pana P. Tylman i złożenie sprawozdania.  
 

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – Pan P. Tylman, 
który powiedział, że Komisja nie odbyła żadnego posiedzenia, ponieważ nie wpłynęły  
żadne sprawy do rozpatrzenia. 

 
 
 Przewodnicząca Rady poinformowała, że na Sesji gościmy Prezesa 
Stowarzyszenia Przyjaciół Czaplinka – Pana Bernarda Bubacza oraz Redaktora 
naczelnego „Kuriera Czaplineckiego” Pana Adama Kośmidra. W związku z tym, że 
grudniowe wydanie „Kuriera Czaplineckiego” jest ostatnim wydaniem ze względu na 
zakończenie swojej działalności Pani Przewodnicząca Rady wraz z Panem Starostą 
złożyli podziękowania za współpracę. 
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 Punkt 8 (czas 42:39-45:10) 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni zgodnie z porządkiem 
obrad przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim jest informacja 
Przewodniczącej Rady Powiatu z prac w okresie między sesjami.  
 

Pani Przewodnicząca Rady Powiatu przygotowała sprawozdanie o tym w jakich 
spotkaniach uczestniczyła w okresie od 22 listopada 2024r. do 18 grudnia 2024r. 
 
Treść omówionego sprawozdania stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 
 
 

Punkt 9 (czas 45:11-48:01) 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni zgodnie z porządkiem 
obrad przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim jest plan pracy Rady 
Powiatu Drawskiego na rok 2025. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła przewodniczących Klubów  

o wyrażenie opinii. 
 
Głos zabrał Pan Przewodniczący Klubu Radnych „Koalicja Obywatelska” 

Stanisław Cybula, który powiedział, że plan pracy Rady Powiatu na 2025 rok został 
zaopiniowany pozytywnie.     

  
Głos zabrał Pan Przewodniczący Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” 

Michał Chojnacki, który powiedział, że plan pracy Rady Powiatu na 2025 rok został 
zaopiniowany pozytywnie. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu odczytała Radnym treść projektu uchwały  
i poinformowała, że Radni przystąpią do głosowania uchwały w sprawie uchwalenia 
planu pracy Rady Powiatu Drawskiego na rok 2025. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych ma pytania do uchwały? 
 
Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał.  
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Rada Powiatu w obecności 16 Radnych: 
15 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  0 głosach „wstrzymujących się” 

1 głosie „nieoddanych” 
podjęła uchwałę Nr X/69/2024 w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Powiatu 
Drawskiego.  
 
Treść listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 12 do protokołu.  
Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 
 
 

Punkt 10 (czas 48:02-52:01) 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni zgodnie z porządkiem 
obrad przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim są plany pracy Komisji 
Stałych Rady Powiatu Drawskiego na rok 2025. 

 
Przewodnicząca poprosiła o zabranie głosu Panią Przewodniczącą Komisji 

Budżetu, Gospodarki i Spraw Społeczno-Publicznych G. Polak. 
 
Głos zabrała Pani Przewodnicząca Komisji Budżetu, Gospodarki i Spraw 

Społeczno-Publicznych G. Polak, który poinformowała, że Komisja Budżetu, 
Gospodarki i Rozwoju pozytywnie zaopiniowała plany pracy Komisji Stałych Rady 
Powiatu o na rok 2025. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Przewodniczącą 

Komisji Rewizyjnej Panią G. Buczek. 
 
Głos zabrała Pani Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej G. Buczek, która 

powiedziała, że członkowie Komisji pozytywnie opiniują plany pracy Komisji Stałych 
Rady Powiatu na rok 2025. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła przewodniczących Klubów Radnych  

o wyrażenie opinii. 
 
Głos zabrał Pan Przewodniczący Klubu Radnych „Koalicja Obywatelska” 

Stanisław Cybula, który powiedział, że plany pracy Komisji Stałych Rady Powiatu na 
2025 rok zostały zaopiniowane pozytywnie.    
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Głos zabrał Pan Przewodniczący Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” 
Michał Chojnacki, który powiedział, że plany pracy Komisji Stałych Rady Powiatu na 
2025 rok zostały zaopiniowane pozytywnie. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu odczytała Radnym treść projektu uchwały  

i poinformowała, że Radni przystąpią do głosowania uchwały w sprawie zatwierdzenia 
planów pracy Komisji Stałych Rady Powiatu Drawskiego na rok 2025. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych ma pytania do uchwały? 
 
Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał.  

 
Rada Powiatu w obecności 16 Radnych: 
15 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  0 głosach „wstrzymujących się” 

1 głosie „nieoddanych” 
podjęła uchwałę Nr X/70/2024 w sprawie zatwierdzenia planów pracy Komisji Stałych 
Rady Powiatu Drawskiego.  
 
Treść listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 14 do protokołu.  
Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 
 
 

Punkt 11 (czas 52:02-53:54) 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni zgodnie z porządkiem 
obrad przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim jest plan kontroli Komisji 
Rewizyjnej na rok 2025. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Przewodniczącą 

Komisji Rewizyjnej Panią G. Buczek. 
 
Głos zabrała Pani Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej G. Buczek, która 

poinformowała o planowanych kontrolach w 2025 roku. 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła przewodniczących Klubów Radnych  

o wyrażenie opinii. 
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Głos zabrał Pan Przewodniczący Klubu Radnych „Koalicja Obywatelska” 
Stanisław Cybula, który powiedział, że plan kontroli Komisji Rewizyjnej na 2025 rok 
został zaopiniowany pozytywnie.     

  
Głos zabrał Pan Przewodniczący Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” 

Michał Chojnacki, który powiedział, że plan kontroli Komisji Rewizyjnej na 2025 rok 
został zaopiniowany pozytywnie. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu odczytała Radnym treść projektu uchwały  

i poinformowała, że Radni przystąpią do głosowania uchwały w sprawie zatwierdzenia 
plan kontroli Komisji Rewizyjnej. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych ma pytania do uchwały? 
 
Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał.  

 
Rada Powiatu w obecności 16 Radnych: 
15 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  0 głosach „wstrzymujących się” 

1 głosie „nieoddanych” 
podjęła uchwałę Nr X/71/2024 w sprawie zatwierdzenia plan kontroli Komisji 
Rewizyjnej.  

 
Treść listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 16 do protokołu.  
Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 
 
 

Punkt 12 (czas 53:55-4:05:42) 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że kolejnym punktem porządku 
obrad sesji jest projekt budżetu Powiatu Drawskiego na 2025 rok. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Panią Skarbnik  
J. Andrykowską i przedstawienie projektu budżetu na 2025 rok. 

 
Głos zabrał Pan Starosta J. Kozłowski, który opowiedział po krótce  

o najważniejszych założeniach projektu budżetu na 2025 rok oraz poprosił o poparcie 
tego budżetu oraz o zaangażowanie się w jego realizację. czas wypowiedzi 54:40-
1:05:20 
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Pan Radny Piotr Płażalski – powrót na Salę o godz. 10:06 (czas 1:05:50) 
 

Głos zabrała Pani Skarbnik J. Andrykowska, która przedstawiła dochody 
i wydatki budżetu, jak również planowany deficyt budżetowy oraz przychody  
i rozchody budżetu na 2025 rok. czas wypowiedzi 1:05:45-1:08:40 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała czy ktoś z Radnych ma pytania do Pani 
Skarbnik? 

 
Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał. 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o przedstawienie wniosków Komisji 

Rady zgłoszonych do projektu budżetu oraz sposobu ich realizacji. 
 
Głos zabrała Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej G. Buczek, która powiedziała, 

że Komisja Rewizyjna nie wniosła żadnych wniosków do projektu budżetu. 
 
Głos zabrała Przewodnicząca Komisji Budżetu, Gospodarki i Spraw Społeczno-

Publicznych G. Polak która powiedziała, że Komisja Budżetu, Gospodarki i Spraw 
Społeczno-Publicznych nie wniosła żadnych wniosków do projektu budżetu. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu odczytała Radnym uchwałę Nr 1/2024 Komisji 
Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego z dnia 05 grudnia 2024 r. w sprawie opinii do 
projektu budżetu Powiatu Drawskiego na rok 2025 w zakresie porządku publicznego  
i bezpieczeństwa obywateli na obszarze Powiatu Drawskiego.  

 
Treść odczytanej uchwały stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o przedstawienie opinii dotyczącej 
projektu budżetu na rok 2024 Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej G. Buczek. 
 

Głos zabrała Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej G. Buczek, która powiedziała, 
że członkowie Komisji Rewizyjnej zaopiniowali projekt budżetu na rok 2025 oraz 
projekt Wieloletniej Prognozy Finansowej pozytywnie. 
 
Treść przedstawionej opinii stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła G. Polak - Przewodniczącą Komisji 
Budżetu, Gospodarki i Spraw Społeczno-Publicznych o przedstawienie opinii Komisji 
dotyczącej projektu budżetu Powiatu Drawskiego na 2025 r. 
 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Gospodarki i Spraw Społeczno-Publicznych 
G. Polak przedstawiła opinię w sprawie projektu budżetu Rady Powiatu Drawskiego na 
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rok 2025. Komisja Budżetu, Gospodarki i Rozwoju Rady Powiatu Drawskiego 
pozytywnie zaopiniowała projekt budżetu na 2025 rok oraz projekt Wieloletniej 
Prognozy Finansowej. czas wypowiedzi 1:16:35-1:41:25 
 
Treść przedstawionej opinii stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 
 
Pan Radny Karol Korczyński – przybycie na Salę o godz. 10:28 (czas 1:27:00)  
Stan Rady Powiatu wynosi 17 Radnych. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała Radnych, że Regionalna Izba 
Obrachunkowa przesłała do Rady Powiatu uchwały: uchwałę Nr 50.33.10.2024 Składu 
Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie z dnia 10 grudnia 2024 
roku w sprawie wydania opinii o projekcie uchwały budżetowej Powiatu Drawskiego 
na 2025 rok oraz uchwałę Nr 50.33.11.2024 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Szczecinie z dnia 10 grudnia 2024 roku w sprawie wydania opinii  
o projekcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Drawskiego na lata 2025-2042. 
 
Treść wymienionych opinii stanowi załącznik nr 21 i 22 do protokołu. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu ogłosiła otwarcie dyskusji nad projektem budżetu 
na 2024 rok. czas dyskusji 1:57:13-3:48:45 

 
Głos zabrał Pan Starosta J. Kozłowski, który odniósł się do wniosków do budżetu 

na 2025 rok złożonych przez poszczególnych Radnych. Wnioski złożyli Radny  
W. Włodarczyk, Radna U. Ptak oraz Radna B. Głowacka. Pan Starosta przedstawił 
możliwe rozwiązania na wdrożenie w/w wniosków.  

 
Głos zabrała Pani Radna U. Ptak, która powiedziała, że cieszy się, że chociaż 

jeden jej wniosek został zrozumiany, ale jest zaskoczona tym, że złożone przez nią 
wnioski do budżetu we wrześniu nie zostały przyjęte i omówione. Powiedziała również 
o tym, że miasto i gmina Złocieniec jest największe w powiecie i ma największą ilość 
dróg powiatowych, a w budżecie na rok 2025 zapomniano zapisać cokolwiek  
w inwestycjach drogowych i jest zaskoczona tym, że najwięcej inwestycji jest robione 
tam, gdzie jest najmniej dróg powiatowych. Pani Radna porównała kwoty inwestycji  
w gminach w latach 2019-2023 a na rok 2025 nie zapisano nic w inwestycjach w gminie 
Złocieniec. 

 
Głos zabrała Pani Radna B. Głowacka, która powiedziała, że również cieszy się, 

że chociaż jeden projekt techniczny zawarty we wnioskach do budżetu na 2025 rok 
przez nią złożonych, wróci. Powiedziała, że potrzeb zawartych w tych wnioskach jest  
o wiele więcej, ale myślała, że ograniczyła te wnioski do minimum. Komisje nie złożyły 
żadnych wniosków do budżetu, a wniosków z jednostek oświatowych – podczas komisji 
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wyjazdowych było bardzo dużo i nie zostały one wpisane. Potrzeby w zakresie 
wydatków bieżących i inwestycyjnych realnie są dużo większe niż możliwości budżetu, 
co zostało w budżecie zapisane – dlatego Pani Radna myśli, że ten budżet jest w dużym 
niebezpieczeństwie do realizacji – zrobiony zgodnie z prawem, ale bardzo 
niebezpiecznie. 

 
Głos zabrała Pani Radna G. Polak, która chciała sprostować sprawę  

z wypowiedzi Pani Radnej U. Ptak dotyczącą omawiania wniosków Radnych.  
W sprawozdaniu z posiedzenia Komisji z 13.12. wybrzmiało, iż zostały omówione 
wszystkie wnioski Radnych podczas otwartej dyskusji. Więc nie było tak, że Komisja 
w ogóle się nad tym nie pochyliła. 

 
Głos zabrała Pani Radna U. Ptak, która powiedziała, że wnioski powinny być 

omawiane i realizowane przed otrzymaniem projektu budżetu, a w grudniu jest już 
wszystko „pozamiatane”. 

 
Głos zabrał Pan Radny W. Włodarczyk, który odniósł się do odpowiedzi Pana 

Starosty na złożony przez Radnego wniosek dotyczący środków finansowych na 
realizację zadań Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego ppoż – zadał 
pytanie jaka kwota jest konkretnie ujęta w jednostkach oświatowych, ponieważ nie 
znalazł nic jeśli chodzi o tego typu rzeczy. Wyjaśnił też założenia wynikające ze 
złożonych wniosków - drogi i ulice – dotyczących opracowania projektów technicznych 
dróg w Złocieńcu od ul. Żeromskiego aż po Gudowo, ul. Lipowej (brak chodnika po 
obu stronach) oraz ul. Piaskowej. Pan Radny zadał również pytanie o to czy są 
zaplanowane na rok 2025 podwyżki dla pracowników urzędu, czy są planowane  
w jakimś procencie czy nie, ponieważ nie znalazł tego w opisie. Nie zauważył również 
zapisów związanych z opracowaniem technicznym w odniesieniu do nowej ustawy  
o dostępności. Ponieważ wszystkie nasze jednostki, razem z urzędami nie spełniają 
wymogów dostępności architektonicznej.  

 
Głos zabrał Pan Radny J. Szewczyk, który powiedział, że niestety dochody jakie 

powiat pozyskuje, determinują później wydatki, dlatego w jego ocenie projekt budżetu 
został przedstawiony na miarę możliwości finansowych, oczywiście mówiąc szczerze 
jego też ten budżet nie satysfakcjonuje, ale ma pełną świadomość, że tych oczekiwań 
jest dużo więcej, tylko skąd wziąć pieniądze, aby to zrealizować. Pan Radny odniósł się 
również do problemu braku dochodów na remonty dróg powiatowych oraz do 
wypowiedzi Pani Radnej U. Ptak, mówiąc, że we wszystkich gminach są takie same 
potrzeby w zakresie dróg i wszystkie są równie ważne. Poruszył również temat 
oszczędności, które powinny zostać przekazane na podwyżki dla pracowników. 

 
Głos zabrała Pani Radna U. Ptak, która odnosząc się do wypowiedzi Pana 

Radnego J. Szewczyka powiedziała, że inwestycje drogowe w gminach powinny być 
współmierne i aby każda gmina mogła z tego korzystać. Poprosiła również Pana Starostę 
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J. Kozłowskiego, że jeżeli będą jakiekolwiek środki z projektów to żeby wszystkie drogi 
powiatowe zostały doświetlone na przejściach dla pieszych. 

 
Głos zabrał Pan Radny M. Chojnacki, który pogratulował tak przygotowanego 

budżetu, omówił jego założenia oraz wydał swoją opinię w tym temacie. Odniósł się 
również do inwestycji drogowych mówiąc, że oczywistym jest, iż Radni będą walczyć 
o inwestycje w swoich okręgach wyborczych. Liczy na to, że trafią się projekty 
rządowe, które pomogą w pozyskaniu środków na takie inwestycje. Pan Radny 
powiedział również, że życzy Zarządowi oraz nam wszystkim, aby ten budżet się 
spełnił. 

 
Głos zabrał Pan Radny Z. Dudor, który odniósł się do poprzednich wypowiedzi 

Radnych w temacie inwestycji drogowych mówiąc, że będzie za każdą inwestycją 
drogową, jaka będzie możliwa do realizacji na terenie powiatu. Powiedział, że nie chce, 
aby dyskusja nad budżetem sprowadzała się tylko do dróg, choć wie, że to jest chyba 
największy deficyt. Pan Radny odniósł się również do wypowiedzi Pani Radnej U. Ptak 
dotyczącej analizowania wniosków Radnych do budżetu. Powiedział, że uważa, że 
budżet jest wykonany optymalnie i jest realny do realizacji, dlatego zachęca wszystkich 
i rekomenduje, aby przyjąć do realizacji przedstawiony budżet na 2025 rok. 

 
Głos zabrał Pan Radny W. Włodarczyk, który odnosząc się do wypowiedzi Pana 

Radnego J. Szewczyka powiedział, że wcale nie jest tak źle z drogami powiatowymi od 
momentu propozycji poprzedniego Starosty – S. Cybuli do samorządów gminnych, że 
partycypacja będzie pół na pół poza środkami pozyskanymi, ponieważ gdyby nie było 
udziału samorządów, to wyglądałoby to jeszcze gorzej – dlatego Pan Radny nie 
zmieniałby tych zasad. Powiedział także, że przykro mu, że Pan Starosta mówi, że 
mamy historyczny budżet, ale przynajmniej poprzedni Zarząd oraz pracownicy, którzy 
w nim pracowali się do tego przyczynili. Pan Radny zadał również pytanie do budżetu 
do Pani Skarbnik, po stronie dochodowej jest kwota 1 705 000 zł jako dochód z tytułu 
sprzedaży majątku – co to jest planowane? 

 
Głos zabrała Pani Skarbnik J. Andrykowska, która odpowiadając na pytanie Pana 

Radnego W. Włodarczyka wyjaśniła, że chodzi o sprzedaż naszych gruntów, takie same 
jak były zaplanowane na rok 2024 – jedno zostało sprzedane, a reszta dalej jest 
przeznaczona do sprzedaży. 

 
Głos zabrała Pani Radna B. Głowacka, która zadała pytanie do Pani Skarbnik  

w związku z korektami zawartymi w opiniach RIO, korekta dotycząca katalogu 
upoważnień, ta korekta się pojawiła i czy zgodnie z tą korektą poprzednio było tak 
realizowane? 

 
Głos zabrała Pani Skarbnik J. Andrykowska, która wyjaśniła Pani Radnej  

B. Głowackiej, że tutaj chodziło o to, że zmieniono kolejność numeracji, zostało to 
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dopisane, ponieważ poprzednio tego nie było, bo to wychodzi logicznie z ustawy  
o finansach publicznych. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała czy są jeszcze jakieś pytania? 
 
Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał. 
 
Głos zabrał Pan Starosta J. Kozłowski, który odniósł się do uwag, wniosków  

i opinii wszystkich Radnych.  
Odpowiadając Panu Radnemu W. Włodarczykowi, Pan Starosta powiedział, że 

mamy dyskutować o budżecie na przyszły rok, a nie o chwale poprzedników, mimo, że 
to dostrzega i docenia.  

Zgodnie z wypowiedzią Pana Radnego Z. Dudora, Pan Starosta powiedział, że 
zgadza się z tym, że te drogi są zawsze dyskusyjne i są drogie i niekończące. Został 
zrobiony remanent projektów, które są na drogi i faktycznie w Złocieńcu są tylko ul. 
Czwartaków i ul. Piaskowa, więc pytanie, gdzie są projekty, bo żeby je realizować to 
już tutaj, teraz muszą być projekty – nie za chwilę, bo one za chwilę będą.  

Pan Starosta podziękował Panu Radnemu M. Chojnackiemu za gratulacje oraz 
po krótce odniósł się do tego skąd pojawiają się takie możliwości w tym budżecie. 
Powiedział, również, że tak to jest, że Radni są z różnych kręgów wyborczych, ale nade 
wszystko, że powinni oni dbać o swój okręg, powinni dbać o dobro powiatu. 

Odnosząc się do kwestii inwestycji drogowych, żeby zrobić taką inwestycję  
w 2025 roku, trzeba było wcześniej przygotować projekt, projekty się pojawiały  
a później znikały. Jedynym projektem gotowym do realizacji w 2025 roku jest Jankowo, 
więc na pytanie czy ta droga jest ważna, odpowiedź jest taka, że możemy ją robić, bo 
mamy projekt, a czy jest potrzebna – ona nie jest tylko dla firmy Abek, ale również dla 
mieszkańców.  

Odnosząc się do wypowiedzi Pana Radnego J. Szewczyka, Pan Starosta 
powiedział, że Pan Radny mało konkretnie powiedział - nie jest sugestią, a faktem to, 
że jeśli zostanie dzisiaj przyjęty budżet w takiej postaci to 25% budżetu przeznaczymy 
na inwestycje. Powiedział, również, że w tym projekcie nie ma podwyżek dla 
pracowników, natomiast po zakończonej reorganizacji w urzędzie zaoszczędzone 
pieniądze zostaną przeznaczone na ten cel, niestety nie będą to wielkie pieniądze. 

Odpowiadając Panu Radnemu W. Włodarczykowi w temacie remontów  
w szkołach i placówkach powiedział, że będziemy reagować na rzeczy pilne, ale co do 
zasady wszystkich na raz nie zrobimy. Jeśli chodzi ul. Piaskową w Złocieńcu Pan 
Starosta wyjaśnił, że ten projekt, który jest nie zakładał obwodnicy, a w związku  
z obwodnicą Generalna Dyrekcja Dróg Krajowych i Autostrad gotowa jest wykonać za 
nas ostatni odcinek – zrobią to za nas bez przeprowadzania całej procedury 
przetargowej, obciążając nas tylko fakturą. W temacie dostępności architektonicznej 
Pan Starosta powiedział, że ustawa jest od 2019 r. i trudno jest żeby od razu załatwić 
całą dostępność – tam gdzie robimy remonty, tam gdzie są one planowane, tam ta 
dostępność będzie robiona, natomiast nasze szkoły są póki co w takim kształcie, a nie 



15 
 

innym. Będziemy tą ustawę powoli realizować, ale nie specjalnie jako inwestycje, tylko 
przy okazji remontów – jest to istotne i będzie zrobione.  

Pan Starosta powiedział, że Pani Radna G. Polak opowiedziała co się działo na 
posiedzeniach Komisji Budżetu, Gospodarki i Spraw Społeczno-Publicznych, 
wszystkie wnioski Radnych do budżetu na 2025 rok zostały przedstawione i omówione. 

Odnosząc się do wypowiedzi Pani Radnej B. Głowackiej Pan Starosta 
powiedział, że oczywiście, że bieżące potrzeby są największe, być może będziemy mieli 
pod koniec roku jakąś trudność jeśli chodzi o wydatki bieżące, ale założenie jest takie, 
że zostaje nam z 2024 r. część pieniędzy i to będą pieniądze, które mają właśnie takie 
przeznaczenie. Pan Starosta powiedział, że cieszy się, że Radni będą kontrolować  
i patrzeć na plan budżetu oraz, że czeka na sugestie i podpowiedzi w tym temacie. 

Zgodnie z wypowiedzią Pani Radnej U. Ptak Pan Starosta powiedział, że zgodnie 
z tym co przedstawiła Pani Radna G. Polak, wszystkie wnioski zostały przyjęte  
i omówione, ale decyzja była taka, a nie inna. Jeśli mówimy o tym, że niektóre 
inwestycje są bardziej potrzebne od innych to przy okazji tych inwestycji, które mamy 
przyjąć dzisiaj, chciałby się dowiedzieć, które są mniej, a które bardziej. Trudno byłoby 
nie zrobić czegoś na co mamy gotowy projekt. Zarząd racjonalnie liczy pieniądze, 
cieszy się z tego co mamy, chociaż jeśli byłoby więcej to jesteśmy w stanie 
intelektualnie „ogarnąć” więcej. 

Na zakończenie swojej wypowiedzi Pan Starosta zwrócił się z prośbą do 
wszystkich Radnych, aby poparli ten budżet i tak jak do tej pory, albo jeszcze bardziej 
angażowali się w jego realizację. czas wypowiedzi 3:05:39-3:42:11 

 
Głos zabrał Pan Radny M. Chojnacki, który celem sprostowania powiedział, że 

cieszy się, że jest robiona droga do Mielenka i cieszy się, że są robione projekty 
Suliszewo, Gudowo i liczy, że uda się na to „wyrwać” pieniążki i życzy nowej władzy 
tego, aby miały siłę przebicia w zdobywaniu tych środków. 

 
Głos zabrał Pan Radny K. Korczyński, powiedział, że cieszy się, że wypowiedzi 

Radnych były rzeczowe, konstruktywne i wypowiadane ze znajomością tematu, co 
pokazuje, że wszyscy dokładnie ten budżet śledzili. Przy okazji absolutorium będziemy 
mogli sprawdzić co z założeń zostało zrealizowane, a co nie. 

 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała czy są jeszcze jakieś pytania? 
 
Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał. 

 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o przedstawienie opinii dotyczącej 
projektu budżetu Powiatu Drawskiego na 2025 rok Przewodniczących poszczególnych 
Klubów Radnych. 
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Głos zabrał Pan Przewodniczący Klubu Radnych „Koalicja Obywatelska” 
Stanisław Cybula, który po krótce podsumował założenia budżetu oraz przeprowadzane 
analizy, zadawane pytania i udzielane odpowiedzi. Powiedział, że Klub Radnych 
„Koalicja Obywatelska” będzie głosował za przyjęciem i uchwaleniem tego budżetu 
Powiatu Drawskiego na 2025 rok łącznie z Wieloletnią Prognozą Finansową.     

 
Głos zabrał Pan Przewodniczący Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” 

Michał Chojnacki, który powiedział, że projekt budżetu Powiatu Drawskiego na 2025 
rok został negatywnie zaopiniowany. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu odczytała Radnym treść projektu uchwały  
i poinformowała, że Radni przystąpią do głosowania uchwały w sprawie uchwalenia 
budżetu Powiatu Drawskiego na rok 2025. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy Państwo Radni mają pytania do 

uchwały? 
 
Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał.  

 
Rada Powiatu w obecności 17 Radnych: 
12 głosami „za” przy 
  3 głosach „przeciw” i 
  2 głosach „wstrzymujących się” 

0 głosach „nieoddanych” 
podjęła uchwałę Nr X/72/2024 w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Drawskiego na 
rok 2025. 

 
Treść listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 23 do protokołu.  
Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 24 do protokołu. 
 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że kolejnym punktem porządku 
obrad sesji jest podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Powiatu Drawskiego na lata 2025–2042.  

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Panią Skarbnik  

J. Andrykowską i przedstawienie projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 
2025-2042.  
 

Głos zabrała Pani J. Andrykowska – Skarbnik Powiatu, która omówiła założenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej, zgodnie z załącznikami.  
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Przewodnicząca Rady Powiatu spytała czy ktoś z Radnych ma pytania do Pani 

Skarbnik?   
 

Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu odczytała Radnym treść projektu uchwały  
i poinformowała, że Radni przystąpią do głosowania uchwały w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Drawskiego na lata 2025-2042.  
 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy Państwo Radni mają pytania do 
uchwały? 

 
Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał.  

 
Rada Powiatu w obecności 17 Radnych: 
12 głosami „za” przy 
  3 głosach „przeciw” i 
  2 głosach „wstrzymujących się” 

0 głosach „nieoddanych” 
podjęła uchwałę Nr X/73/2024 w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Powiatu Drawskiego na lata 2025-2042. 

 
Treść listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 25 do protokołu.  
Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 26 do protokołu. 
Czas omawiania uchwały: 4:00:52-4:05:38 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu ogłosiła 15 min przerwę. 
 
Stan Rady Powiatu wynosi 13 Radnych. 
Nieobecni Radni: Radny Karol Korczyński, Radna Urszula Ptak, Radny Jan Szewczyk, 
Radny Waldemar Włodarczyk. 
 
 

Punkt 13 (czas 4:27:52-5:08:53) 
 

Po przerwie Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie  
z porządkiem obrad Radni przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim jest 
podjęcie uchwał. 

 



18 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia 
uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie podziału środków PFRON na realizację zadań 
z rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudnianie osób niepełnosprawnych  
w 2024 roku.  
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o komentarz do uchwały Panią K. Kowalik 
– Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Drawsku Pom. 

 
Głos zabrała Pani K. Kowalik – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie 

w Drawsku Pom, która szczegółowo omówiła uzasadnienie do uchwały. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych ma pytania? 
 
Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał.  

 
Przewodnicząca Rady Powiatu odczytała Radnym treść projektu uchwały  

i poinformowała, że Radni przystąpią do głosowania uchwały zmieniającej uchwałę  
w sprawie podziału środków PFRON na realizację zadań z rehabilitacji zawodowej  
i społecznej oraz zatrudnianie osób niepełnosprawnych w 2024 roku. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy Państwo Radni mają pytania do 

uchwały? 
 
Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał.  

 
Rada Powiatu w obecności 13 Radnych: 
13 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  0 głosach „wstrzymujących się” 

0 głosach „nieoddanych” 
podjęła uchwałę Nr X/74/2024 zmieniającą uchwałę w sprawie podziału środków 
PFRON na realizację zadań z rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudnianie 
osób niepełnosprawnych w 2024 roku.  

 
Treść listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 27 do protokołu.  
Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 28 do protokołu. 
Czas omawiania uchwały: 4:27:52-4:34:23 
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Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia 
uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Powiatowego Programu 
Przeciwdziałania Przemocy Domowej i Ochrony Osób Doznających Przemocy 
Domowej w Powiecie Drawskim na lata 2024-2028.  
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o komentarz do uchwały Panią K. Kowalik 
– Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Drawsku Pom. 

 
Głos zabrała Pani K. Kowalik – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie 

w Drawsku Pom, która szczegółowo omówiła uzasadnienie do uchwały. 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych ma pytania? 

 
Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał.  

 
Przewodnicząca Rady Powiatu odczytała Radnym treść projektu uchwały  

i poinformowała, że Radni przystąpią do głosowania uchwały zmieniającej uchwałę  
w sprawie uchwalenia Powiatowego Programu Przeciwdziałania Przemocy Domowej  
i Ochrony Osób Doznających Przemocy Domowej w Powiecie Drawskim na lata 2024-
2028. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy Państwo Radni mają pytania do 

uchwały? 
 
Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał.  

 
Rada Powiatu w obecności 13Radnych: 
13 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  0 głosach „wstrzymujących się” 

0 głosach „nieoddanych” 
podjęła uchwałę Nr X/75/2024 zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia 
Powiatowego Programu Przeciwdziałania Przemocy Domowej i Ochrony Osób 
Doznających Przemocy Domowej w Powiecie Drawskim na lata 2024-2028.  
 
Treść listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 29 do protokołu.  
Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 30 do protokołu. 
Czas omawiania uchwały: 4:34:24-4:37:26 
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Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia 
uchwały w sprawie złożenia wniosku o zezwolenie na utworzenie oddziału o profilu 
mundurowym oraz zobowiązania do ponoszenia kosztów kształcenia w oddziale  
o profilu mundurowym. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o komentarz do uchwały Panią I. Krężołek 
– Naczelnika Wydziału Edukacji. 
 

Głos zabrała Pani I. Krężołek – Naczelnik Wydziału Edukacji, która szczegółowo 
omówiła uzasadnienie do uchwały. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych ma pytania? 

 
Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał.  

 
Przewodnicząca Rady Powiatu odczytała Radnym treść projektu uchwały  

i poinformowała, że Radni przystąpią do głosowania uchwały w sprawie złożenia 
wniosku o zezwolenie na utworzenie oddziału o profilu mundurowym oraz 
zobowiązania do ponoszenia kosztów kształcenia w oddziale o profilu mundurowym. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy Państwo Radni mają pytania do 

uchwały? 
 
Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał.  

 
Rada Powiatu w obecności 13 Radnych: 
  13 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  0 głosach „wstrzymujących się” 

0 głosach „nieoddanych” 
podjęła uchwałę Nr X/76/2024 w sprawie złożenia wniosku o zezwolenie na utworzenie 
oddziału o profilu mundurowym oraz zobowiązania do ponoszenia kosztów kształcenia 
w oddziale o profilu mundurowym.  
 
Treść listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 31 do protokołu.  
Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 32 do protokołu. 
Czas omawiania uchwały: 4:37:27-4:40:51 
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Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia 
uchwały w sprawie wyrażenia woli zawarcia porozumienia przez Powiat Drawski  
z Powiatem Świdwińskim i Powiatem Kołobrzeskim dotyczącego powierzenia 
Powiatowi Drawskiemu przez Powiat Świdwiński i Powiat Kołobrzeski organizacji 
przewozów o charakterze użyteczności publicznej w zakresie publicznego transportu 
zbiorowego. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o komentarz do uchwały Pana  
M. Szulista – Naczelnika Wydziału Inwestycji.  
 

Głos zabrał Pan M. Szulist – Naczelnik Wydziału Inwestycji, który szczegółowo 
omówił uzasadnienie do uchwały. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych ma pytania? 
 
Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał.  

 
Przewodnicząca Rady Powiatu odczytała Radnym treść projektu uchwały  

i poinformowała, że Radni przystąpią do głosowania uchwały w sprawie wyrażenia woli 
zawarcia porozumienia przez Powiat Drawski z Powiatem Świdwińskim i Powiatem 
Kołobrzeskim dotyczącego powierzenia Powiatowi Drawskiemu przez Powiat 
Świdwiński i Powiat Kołobrzeski organizacji przewozów o charakterze użyteczności 
publicznej w zakresie publicznego transportu zbiorowego. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy Państwo Radni mają pytania do 

uchwały? 
 
Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał.  

 
Rada Powiatu w obecności 13 Radnych: 
13 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  0 głosach „wstrzymujących się” 

0 głosach „nieoddanych” 
podjęła uchwałę Nr X/77/2024 w sprawie wyrażenia woli zawarcia porozumienia przez 
Powiat Drawski z Powiatem Świdwińskim i Powiatem Kołobrzeskim dotyczącego 
powierzenia Powiatowi Drawskiemu przez Powiat Świdwiński i Powiat Kołobrzeski 
organizacji przewozów o charakterze użyteczności publicznej w zakresie publicznego 
transportu zbiorowego. 
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Treść listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 33 do protokołu.  
Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 34 do protokołu. 
Czas omawiania uchwały: 4:40:52-4:45:24 
 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia 
uchwały w sprawie wyrażenia woli zawarcia porozumienia przez Powiat Drawski  
z Powiatem Świdwińskim dotyczącego powierzenia Powiatowi Drawskiemu przez 
Powiat Świdwiński organizacji przewozów o charakterze użyteczności publicznej  
w zakresie publicznego transportu zbiorowego w powiatowych przewozach 
pasażerskich. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu odczytała Radnym treść projektu uchwały  
i poinformowała, że Radni przystąpią do głosowania uchwały w sprawie wyrażenia woli 
zawarcia porozumienia przez Powiat Drawski z Powiatem Świdwińskim dotyczącego 
powierzenia Powiatowi Drawskiemu przez Powiat Świdwiński organizacji przewozów 
o charakterze użyteczności publicznej w zakresie publicznego transportu zbiorowego  
w powiatowych przewozach pasażerskich. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy Państwo Radni mają pytania do 

uchwały? 
 
Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał.  

 
Rada Powiatu w obecności 13 Radnych: 
13 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  0 głosach „wstrzymujących się” 

0 głosach „nieoddanych” 
podjęła uchwałę Nr X/78/2024 w sprawie wyrażenia woli zawarcia porozumienia przez 
Powiat Drawski z Powiatem Świdwińskim dotyczącego powierzenia Powiatowi 
Drawskiemu przez Powiat Świdwiński organizacji przewozów o charakterze 
użyteczności publicznej w zakresie publicznego transportu zbiorowego w powiatowych 
przewozach pasażerskich.. 

 
Treść listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 35 do protokołu.  
Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 36 do protokołu. 
Czas omawiania uchwały: 4:45:25-4:48:45 
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Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia 
uchwały w sprawie wyrażenia woli zawarcia porozumienia przez Powiat Drawski  
z Powiatem Świdwińskim, Powiatem Białogardzkim, Powiatem Koszalińskim  
i Miastem Koszalin dotyczącego powierzenia Powiatowi Drawskiemu przez Powiat 
Świdwiński, Powiat Białogardzki, Powiat Koszaliński i Miasto Koszalin organizacji 
przewozów o charakterze użyteczności publicznej w zakresie publicznego transportu 
zbiorowego w powiatowych przewozach pasażerskich. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu odczytała Radnym treść projektu uchwały  
i poinformowała, że Radni przystąpią do głosowania uchwały w sprawie wyrażenia woli 
zawarcia porozumienia przez Powiat Drawski z Powiatem Świdwińskim, Powiatem 
Białogardzkim, Powiatem Koszalińskim i Miastem Koszalin dotyczącego powierzenia 
Powiatowi Drawskiemu przez Powiat Świdwiński, Powiat Białogardzki, Powiat 
Koszaliński i Miasto Koszalin organizacji przewozów o charakterze użyteczności 
publicznej w zakresie publicznego transportu zbiorowego w powiatowych przewozach 
pasażerskich. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy Państwo Radni mają pytania do 

uchwały? 
 
Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał.  

 
Rada Powiatu w obecności 13 Radnych: 
13 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  0 głosach „wstrzymujących się” 

0 głosach „nieoddanych” 
podjęła uchwałę Nr X/79/2024 w sprawie wyrażenia woli zawarcia porozumienia przez 
Powiat Drawski z Powiatem Świdwińskim, Powiatem Białogardzkim, Powiatem 
Koszalińskim i Miastem Koszalin dotyczącego powierzenia Powiatowi Drawskiemu 
przez Powiat Świdwiński, Powiat Białogardzki, Powiat Koszaliński i Miasto Koszalin 
organizacji przewozów o charakterze użyteczności publicznej w zakresie publicznego 
transportu zbiorowego w powiatowych przewozach pasażerskich. 

 
Treść listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 37 do protokołu.  
Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 38 do protokołu. 
Czas omawiania uchwały: 4:48:46-4:51:11 
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Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia 
uchwały w sprawie wyrażenia woli zawarcia porozumienia przez Powiat Drawski  
z Powiatem Łobeskim dotyczącego powierzenia Powiatowi Drawskiemu przez Powiat 
Łobeski organizacji przewozów o charakterze użyteczności publicznej w zakresie 
publicznego transportu zbiorowego w powiatowych przewozach pasażerskich. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu odczytała Radnym treść projektu uchwały  
i poinformowała, że Radni przystąpią do głosowania uchwały w sprawie wyrażenia woli 
zawarcia porozumienia przez Powiat Drawski z Powiatem Łobeskim dotyczącego 
powierzenia Powiatowi Drawskiemu przez Powiat Łobeski organizacji przewozów  
o charakterze użyteczności publicznej w zakresie publicznego transportu zbiorowego  
w powiatowych przewozach pasażerskich. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy Państwo Radni mają pytania do 

uchwały? 
 
Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał.  

 
Rada Powiatu w obecności 13 Radnych: 
13 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  0 głosach „wstrzymujących się” 

0 głosach „nieoddanych” 
podjęła uchwałę Nr X/80/2024 w sprawie wyrażenia woli zawarcia porozumienia przez 
Powiat Drawski z Powiatem Łobeskim dotyczącego powierzenia Powiatowi 
Drawskiemu przez Powiat Łobeski organizacji przewozów o charakterze użyteczności 
publicznej w zakresie publicznego transportu zbiorowego w powiatowych przewozach 
pasażerskich. 

 
Treść listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 39 do protokołu.  
Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 40 do protokołu. 
Czas omawiania uchwały: 4:51:12-4:53:01 
 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia 
uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy w zakresie świadczenia usług 
publicznego transportu zbiorowego. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu odczytała Radnym treść projektu uchwały  
i poinformowała, że Radni przystąpią do głosowania uchwały w sprawie wyrażenia 
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zgody na zawarcie umowy w zakresie świadczenia usług publicznego transportu 
zbiorowego. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy Państwo Radni mają pytania do 

uchwały? 
 
Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał.  

 
Rada Powiatu w obecności 13 Radnych: 
13 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  0 głosach „wstrzymujących się” 

0 głosach „nieoddanych” 
podjęła uchwałę Nr X/81/2024 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy  
w zakresie świadczenia usług publicznego transportu zbiorowego. 

 
Treść listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 41 do protokołu.  
Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 42 do protokołu. 
Czas omawiania uchwały: 4:53:02-4:56:12 
 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia 
uchwały w sprawie aktualizacji „Planu zrównoważonego rozwoju publicznego 
transportu zbiorowego dla Powiatu Drawskiego”. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu odczytała Radnym treść projektu uchwały  
i poinformowała, że Radni przystąpią do głosowania uchwały w sprawie aktualizacji 
„Planu zrównoważonego rozwoju publicznego transportu zbiorowego dla Powiatu 
Drawskiego”. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy Państwo Radni mają pytania do 

uchwały? 
 
Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał.  

 
Rada Powiatu w obecności 13 Radnych: 
13 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  0 głosach „wstrzymujących się” 

0 głosach „nieoddanych” 
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podjęła uchwałę Nr X/82/2024 w sprawie aktualizacji „Planu zrównoważonego rozwoju 
publicznego transportu zbiorowego dla Powiatu Drawskiego”. 

 
Treść listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 43 do protokołu.  
Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 44 do protokołu. 
Czas omawiania uchwały: 4:56:13-4:57:37 
 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia 
uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Drawskiego na rok 2024. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o komentarz do uchwały Panią  
J. Andrykowską - Skarbnika Powiatu.  
 

Głos zabrała Pani Skarbnik Powiatu - J. Andrykowska, która szczegółowo omówiła 
uzasadnienie do uchwały. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych ma pytania do Pani 
Skarbnik? 

 
Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał.  

 
Przewodnicząca Rady Powiatu odczytała Radnym treść projektu uchwały  

i poinformowała, że Radni przystąpią do głosowania uchwały w sprawie zmian  
w budżecie Powiatu Drawskiego na rok 2024.  

 
Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy Państwo Radni mają pytania do 

uchwały? 
 
Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał.  

 
Rada Powiatu w obecności 13 Radnych: 
13 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  0 głosach „wstrzymujących się” 

0 głosach „nieoddanych” 
podjęła uchwałę Nr X/83/2024 w sprawie zmian w budżecie Powiatu Drawskiego na 
rok 2024. 
 
Treść listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 45 do protokołu.  
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Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 46 do protokołu. 
Czas omawiania uchwały: 4:57:38-5:05:06 
 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia 
uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Powiatu Drawskiego na lata 2024-2042. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o komentarz do uchwały Panią  
J. Andrykowską- Skarbnika Powiatu.  
 

Głos zabrała Skarbnik Powiatu - J. Andrykowska, która szczegółowo omówiła 
uzasadnienie do uchwały. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych ma pytania do Pani 
Skarbnik? 

 
Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał.  

 
Przewodnicząca Rady Powiatu odczytała Radnym treść projektu uchwały  

i poinformowała, że Radni przystąpią do głosowania uchwały o zmianie uchwały  
w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Drawskiego na lata 
2024-2042.  
 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy Państwo Radni mają pytania do 
uchwały? 

 
Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał.  

 
Rada Powiatu w obecności 13 Radnych: 
13 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  0 głosach „wstrzymujących się” 

0 głosach „nieoddanych” 
podjęła uchwałę Nr X/84/2024 o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Powiatu Drawskiego na lata 2024-2042. 
 
Treść listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 47 do protokołu.  
Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 48 do protokołu. 
Czas omawiania uchwały: 5:05:07-5:08:52 
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Punkt 14 (czas 5:08:54-5:18:03) 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z porządkiem obrad 
Radni przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim są odpowiedzi na 
interpelacje i zapytania.  
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Pana Starostę  
J. Kozłowskiego. 
 

Głos zabrał Pan Starosta J. Kozłowski, który poinformował, że formalnie były 
zgłoszone 3 interpelacje. Odniósł się do interpelacji Pana Radnego M. Chojnackiego w 
sprawie stworzenia parkingu dla osób niepełnosprawnych przy laboratorium na terenie 
szpitala. 

 
Głos zabrał Pan Radny M. Chojnacki, który wyjaśnił, że pod laboratorium stoi 

bardzo dużo samochodów i powinno być tam jedno stanowisko dla osób 
niepełnosprawnych, ponieważ taka osoba ma problem z przemieszczeniem się do tego 
miejsca z dużego parkingu zlokalizowanego po drugiej stronie szpitala. 

 
Głos zabrał Pan Starosta J. Kozłowski, odniósł się również do zapytania Pana 

Radnego W. Włodarczyka dotyczącego rozliczania godzin nadprogramowych dla 
nauczycieli oraz do interpelacji Pana Radnego M. Chojnackiego dotyczącego 
zwiększenia patroli Policji przy przejściach dla pieszych. Poinformował, że na 
wszystkie interpelacje i zapytania zostaną udzielone odpowiedzi pisemnie. 

 
Pan Starosta również odniósł się do gratulacji złożonych przez Panią Radną  

G. Polak i powiedział, że w poniedziałek będzie podpisywany akt notarialny, 
podziękował również za te złożone gratulacje i podziękowania. 
 
 

Punkt 15 (czas 5:18:04-5:22:14) 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z porządkiem obrad 
Radni przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim są komunikaty i sprawy 
różne.  
 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych chciałby zabrać głos? 
 
Nikt z Radnych nie zabrał głosu.  
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Głos zabrała Pani Przewodnicząca, która zaprosiła Państwa Radnych na Spotkanie 

Noworoczne Starosty Drawskiego, które odbędzie się 14 stycznia 2025 r. w kinie  
w Drawsku Pom. 

 
Głos zabrał Pan Starosta J. Kozłowski, który również zaprosił za Spotkanie 

Noworoczne. Pan Starosta powiedział, że od miesiąca w budynku Geodezji funkcjonuje 
Biuro Orzekania o Niepełnosprawności, które zostało przeniesione z budynku 
notariusza - Pani Cal, a ponieważ nie jesteśmy w stanie rozwiązać umowy na tamte 
pomieszczenia i będzie ona trwała do 2028 r., w związku z czym rozwiązaliśmy umowę 
z PZMOT i przenieśliśmy stamtąd Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego. 

 
Głos zabrała Pani Przewodnicząca, która złożyła najszczersze życzenia z okazji 

zbliżających się Świąt Bożego Narodzenia oraz Nowego Roku. 
 

 
 

Punkt 16 (czas 5:22:15) 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu w związku z wyczerpaniem porządku obrad  
o godzinie 14:23 zamknęła X sesję Rady Powiatu Drawskiego i poinformowała 
Radnych, że protokół z sesji będzie wyłożony do wglądu w Wydziale Biuro Rady 
Powiatu. 
 
 
    
    Protokołowała                 Przewodnicząca Rady 
 
Patrycja Szkolnicka                                Violetta Zbytek 
 
 
Sporządziła: Patrycja Szkolnicka 
 
 


